
BRM-III.0012.8.27.2020  

                                                   P R OT O K Ó Ł
nr 27/VIII/2020

posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Wypoczynku Rady Miasta Lublin 
z dnia 24 listopada 2020r. 

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Pan Dariusz Sadowski.

   W posiedzeniu uczestniczyło 11-u członków Komisji, zgodnie z załączonymi 
listami obecności (zał. 1 i 2). Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zaproszone.

Porządek posiedzenia obejmował następujące punkty:  
   1.  Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2021 rok
     (druk nr 918-1).
   2.  Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Lublin (druk

nr 919-1).
    3. Sprawy wniesione.

Ad 1
     Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej  Miasta Lublin na 2021 rok został
poddany pod dyskusję.
 Radny Zdzisław Drozd  pytał o zmniejszenie kwot przeznaczonych na zadania z
kultury fizycznej, w tym na wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i wyraził obawę,
że  zaplanowana  kwota  nie  będzie  wystarczająca  na  wsparcie  wszystkich  klubów  i
stowarzyszeń sportowych. Radny prosił o bliższe informacje w tej sprawie.

Dyrektor Wydziału Budżetu i Księgowości Pani Mirosława Puton wyjaśniła, że
jak  na  razie  te  kwoty  pozostają  w  takiej  wysokości  z  uwagi  na  duże  problemy  ze
zblilansowaniem  budżetu  miasta  na  rok  2021,  a  czy  w  trakcie  roku  będzie  możliwe
zwiększenie  tych  środków  to  się  okaże,  zależnie  od  możliwości  dochodowych.
Rozpoczęcie realizacji dworca w dużym stopniu obciążyło budżet i spowodowało obcięcie
wydatków w innych zadaniach.

Przewodniczący  Komisji  Dariusz  Sadowski wyraził  nadzieję,  że  sytuacja
finansowa pozwoli na zwiększenie środków na sport w trakcie trwania roku budżetowego.

Radny  Tomasz  Pitucha wskazując  na  zadania  z  rozdziału  92695  Pozostała
działalność:  „pozalekcyjne zajęcia  sportowe dla  uczniów”  z  kwotą  1 mln  250 tys.  zł.  i
„dotacje dla podmiotów nie zaliczanych do sektora finansów publicznych” z kwotą 1 mln
200 tys. zł. pytał jak te zadania mają się do zadań z rozdziału: 92605 gdzie jest 11 mln zł.
na to samo zadanie.

Dyrektor Wydziału Sportu Pan Jakub Kosowski  odpowiedział, że podział tych
zadań na poszczególne rozdziały związany jest z przeznaczeniem środków i w rozdziale
92695 zadanie będzie realizowane z udziałem środków rządowych, a dotyczy ono klas
profilowanych.

Radny Dariusz Sadowski pytał o środki przeznaczone na MOSiR (rozdział 92604
Instytucje kultury fizycznej), gdzie przewidywane wykonanie na rok 2020 to 6 mln zł., a
plan na 2021 rok to tylko 2 mln zł. Radny pytał czy w tej kwocie 6 mln zł. są uwzględnione
środki, które miasto przekazało MOSiR-owi w bieżącym roku oraz czy kwota 2 mln zł. jest
w stanie zabezpieczyć płynność finansową tej instytucji.

Pani  Dyrektor  M.Puton potwierdziła,  że  na  kolejny  rok  na  MOSiR  jest
zaplanowana kwota w wysokości 2 mln zł., ale trzeba mieć na uwadze, że być może już w
przyszłym  roku  sytuacja  tego  ośrodka  zacznie  się  normalizować  i  przychody  będą
wzrastały. Zakłada się na przyszły rok normalizację sytuacji rynkowej. Co do wykonania
zadań za rok bieżący to w kwocie 6 mln zł. ujęte są środki przekazywane MOSiR-owi w
ciągu roku przez miasto. 



   Po  odbyciu  wstępnej  dyskusji  Komisja  przystąpiła  do  zgłaszania  i  opiniowania
wniosków w sprawie zmian w projekcie budżetu miasta na 2021 rok. Komisja przyjęła
następujące wnioski w sprawie zmian w projekcie budżetu:
    

Wniosek radnej Magdaleny Kamińskiej:

1. Zabezpieczenie środków finansowych na sezon żużlowy 2021r w kwocie 4 mln zł dla 
klubu Speedway Motor Lublin - źródło finansowania dział 700- gospodarka mieszkaniowa 
rozdział 70005 gospodarka gruntami i nieruchomościami sprzedaż składników 
majątkowych.
     

       (Po zgłoszeniu wniosku przez radną M.Kamińską głos zabrał radny Tomasz Pitucha,
który stwierdził, że nie jest przeciwko przyznaniu większej kwoty na sport żużlowy, ale jest
przeciwny takiemu źródłu pozyskania środków - ze sprzedaży majątku miasta, natomiast
radny E.Bielak wyraził zdanie, że sport żużlowy powinien być dofinansowany w większym
stopniu  gdyż  zapewnia  on  największą  promocję  miastu  i gromadzi  ogromną  rzeszę
widzów.)

           Wniosek został przyjęty głosami: 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.

Wnioski radnego Leszka Daniewskiego:

2. Wykonanie klimatyzacji w hali Globus przy ul. Kazimierza Wielkiego – 2 mln zł; źródło
finansowania:  zwiększenie  dochodów z  najmu i  dzierżawy –  1  mln  zł  oraz  sprzedaży
działek – 1 mln zł.

     Wniosek został przyjęty głosami: 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

3.  Zwiększenie  o  200  tys.  zł  środków  dla  MOSiR  „Bystrzyca”  z  przeznaczeniem  na
kontynuację remontu alejek na terenie ośrodka „Marina”; źródło finansowania: zwiększenie
dochodów w rozdz. 75618 – opłaty za zezwolenia i korzystanie z zezwoleń na sprzedaż
napojów alkoholowych.

      Wniosek został przyjęty głosami: 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.

4. Rozbudowa i doposażenie placu zabaw przy ul. Abramowickiej 122 (obok siedziby Rady
Dzielnicy);  źródło  finansowania:  zwiększenie  dochodów w rozdz.  75616  –  podatek  od
czynności cywilnoprawnych.

    Wniosek został przyjęty głosami: 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.

5.  Wykonanie  stacji  rowerów  miejskich  w  dzielnicy  Abramowice,  w  rejonie  marketu
„Stokrotka”  przy  ul.  Abramowickiej  –  90  tys.  zł;  źródło  finansowania:  zwiększenie
dochodów ze sprzedaży działek

    Wniosek został przyjęty głosami: 8 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”.

Wnioski radnego Eugeniusza Bielaka:

6.  Wykonanie projektu i zorganizowanie przetargu na budowę basenu przy Szkole
Podstawowej nr 52 przy ul. Władysława Jagiełły11; 200 tys. zł, źródło finansowania
-ze sprzedaży mienia w rozdziale -70005.

     Wniosek został przyjęty głosami: 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.

7.  Wykonanie  nowej  nawierzchni  jezdni  i  remont  miejsc  parkingowych  na  ul.
Władysława Jagiełły;  300 tys.  zł,  źródło  finansowania  -  ze  sprzedaży  mienia  w
rozdziale – 70005.

     Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 11 osób „za”.



8. Wykonanie  skwerów wypoczynkowych z nasadzeniem krzewów i kwiatów przy
blokach mieszkalnych przy ul. Zygmunta Augusta; nr 24, nr 26 i nr 28;  100 tys. zł,
źródło finansowania – administracja publiczna w rozdziale – 75023.

     Wniosek został przyjęty głosami: 8 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”.

9. Wykonanie chodników i ścieżki rowerowej wraz z oświetleniem ul. Grenadierów
między ul. Chemiczną a ul. Pancerniaków; 200 tys. zł, źródło finansowania – ze
sprzedaży mienia w rozdziale – 70005.

     Wniosek został przyjęty głosami: 9 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”.

10. Wykonanie skwerów rekreacyjno-wypoczynkowych przy ul. Hutniczej; 200 tys.
zł, źródło finansowania – ze sprzedaży mienia w rozdziale – 70005.

     Wniosek został przyjęty głosami: 8 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”.

11.  Wykonanie sygnalizacji świetlnej  na przejściu dla pieszych na skrzyżowaniu
ul.  Węglarza  z  ul.  Walecznych  i  ul.  ks.  Kłopotowskiego;  200  tys.  zł,  źródło
finansowania – drogi wewnętrzne  w rozdziale -60017.

     Wniosek został przyjęty głosami: 9 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”.

12.  Wykonanie skwerów rekreacyjnych przy ul. Bluszczowej i przy ul. Węglarza;
100 tys. zł, źródło finansowania – promocja miasta w rozdziale – 75075.

     Wniosek został przyjęty głosami: 9 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”.

13.  Dofinansowanie Klubu Sportowego Speed Car Motor Lublin w celu utrzymania
wysokiego  poziomu  rozgrywek  w  najwyższej  lidze   i  możliwości  organizacji
zawodów sportowych; 4 mln. zł, źródło finansowania - kultura i ochrona dziedzictwa
narodowego w rozdziale – 92109.

    Wniosek został przyjęty głosami: 8 „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.

14.  Montaż ławek przy blokach komunalnych na terenie Dzielnicy Felin i Tatary; 10
tys. zł , źródło finansowania - ze sprzedaży mienia w rozdziale -70005.

     Wniosek został przyjęty głosami: 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.

15.  Wykonanie projektu pod budowę basenu z częścią rehabilitacyjną na terenie
Dzielnicy Tatary; 200 tys. zł, źródło finansowania- ze sprzedaży mienia w rozdziale
– 70005.

     Wniosek został przyjęty głosami: 8 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”.

16.  Wykonanie sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych na skrzyżowaniu ul.
Józefa  Franczaka  Lalka   z  ul.  Kazimierza  Jagiellończyka  i  ul.  gen.  Stanisława
Skalskiego;  50  tys.  zł,  źródło  finansowania  ze  sprzedaży  mienia  w rozdziale  –
70005.

     Wniosek został przyjęty głosami: 7 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”.

17.  Wykonanie oświetlenia ulic na terenie Dzielnicy Hajdów - Zadębie, 500 tys. zł,
500 tys. zł, źródło finansowania  - ze sprzedaży mienia w rozdziale – 70005.

      Wniosek został przyjęty jednogłośnie – 11 osób „za”.



   Po przegłosowaniu wniosków Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektu uchwały
w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2021 rok.

    Projekt  uchwały  w sprawie uchwały budżetowej  Miasta Lublin na 2021 rok,  wraz
z przyjętymi  wnioskami  w  sprawie  zmian  w  projekcie,  został  przez  Komisję
zaopiniowany pozytywnie, głosami: 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.

Ad 2
     Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Lublin, wobec braku

pytań ze strony członków Komisji, został poddany pod głosowanie.

     Projekt  uchwały w sprawie wieloletniej  prognozy finansowej  został  przez Komisję
zaopiniowany pozytywnie, głosami: 9 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”.

        

        Na tym posiedzenie zakończono. Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz. 15:50.

   Protokołowała:          /-/ Sylwia Bednarska                         
                                                                                 Przewodniczący Komisji 

                              /-/ Dariusz Sadowski


	Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Pan Dariusz Sadowski.

